

Quality, Health, Safety, and Environment are the basic elements and in the prime importance for the continuous success of the business strategy of SAKNAFTA in providing high-specialized Coiled Tubing, Well Stimulation, Pipe Lines Process & Tubular Running Services to the Oil and Gas Industry through the continual improvement of the QHSE Management System

The purpose with this policy is to provides a framework for setting and monitoring QHSE objectives are established for the QHSE management system and are compatible with the context and strategic direction of the organization;

- Ensure a consistently high standard of quality is maintained in all endeavors
- Prevent injury and ill health to the company employees and others whom may be affected by our activities
- Preserve the Environment and to prevent environmental pollution wherever we work.
- Comply with customer and applicable statutory and regulatory requirements are determined, understood and consistently met;
- Strive for continuous improvement for QHSE management system and QHSE performance.

The organization has implemented a QHSE Integrated Management System that complies with ISO 9001:2008 and ISO 14001:2015 and ISO 45001:2018 to enhance its activities.

The QHSE policy will be communicated, understood and applied to all relevant personnel at all levels of the organization and will be available to relevant interested parties.

The QHSE policy will be reviewed periodically for adequacy.

الجودة والصحة والسلامة، والبيئة هي العناصر الأساسية وفي أهمية قصوى للنجاح المستمر لاستراتيجية عمل شركه ساكنافتا في توفير درجة عالية من التخصص في خدمات الانابيب الملفوفه وتحفيز الابار (WS)، خدمات عمليات الانابيب (PPS) وخدمات تشغيل الانابيب (TRS) المقدمة لصناعة النفط والغاز من خلال التحسين المستمر لنظام إدارة الجودة والصحة والسلامة، والبيئة

الغرض من هذه السياسة هو توفير إطار لتحديد ورصد أهداف الجودة والسلامة والصحة والبيئة وضمان توافق هذه السياسة مع السياق والتوجه الاستراتيجي للمنظمة من أجل:

- ضمان مستوى عال من الجودة باستمرار والحفاظ عليه في جميع الخدمات.
- منع الإصابات وسوء الحالة الصحية لموظفي الشركة والآخرين الذين قد يتأثروا بأنشطتنا.
- الحفاظ على البيئة ومنع التلوث البيئي أينما نعمل.
- الالتزام بمتطلبات العملاء والمتطلبات القانونية والتنظيمية المعمول بها بحيث يتم تحديدها وفهمها وتليتها باستمرار.
- نسعى للتحسين المستمر لنظام إدارة الجودة والصحة والسلامة، والبيئة والتحسين المستمر لأداء الجودة والصحة والسلامة، والبيئة.

وقد نفذت الشركة نظام الإدارة المتكاملة للجودة والصحة والسلامة، والبيئة بما يتوافق مع ISO 9001:2015 و ISO 14001:2015 و ISO 45001:2018 لتعزيز أنشطتها.

يتم إبلاغ سياسة الجودة والصحة والسلامة، والبيئة لجميع الموظفين المعنيين على جميع المستويات في الشركة، وسيتم مراجعتها دوريا للتأكد من ملائمتها.

CHAIRMAN
Amr Farrag